

# 恭喜您

CONGRATULATIONS

## 获得2022红点主办当代好设计奖

CONGRATULATIONS ON WINNING THE CGD 2022 (ORGANIZED BY RED DOT)

尊敬的先生/女士:  
Dear Sir/Madam,

您好!  
Good day!

恭喜贵公司的杰出产品获得2022红点主办当代好设计奖!  
Congratulations on winning the Contemporary Good Design Award 2022 (organized by Red Dot) with your good design!

详细获奖情况请您登录报名系统查看。  
报名系统链接: <https://registration.cgdaward.com/cn/>  
Please log in the application and judging mask for details of the award.  
Link to the application and judging mask: <https://registration.cgdaward.com/cn/>

当代好设计奖延续了德国红点设计大奖的获奖者权益标准。我们为您提供了一系列获奖者权益选择,如:授予您的获奖产品当代好设计奖状、奖杯与获奖标签,让您的获奖产品在众多同类型产品中脱颖而出;参加位于中国厦门首座红点设计博物馆的获奖作品展,让您的产品获得更多的关注;获奖产品收录《当代好设计奖年鉴》,并在官网在线展览,向您的客户与合作伙伴展示您杰出的设计作品和业界地位.....这些权益能够让您更好地利用这些荣誉,提升品牌 and 个人的价值,在商业和专业上获得成功。

Similar to Red Dot Design Award, Contemporary Good Design Award also provides its award-winners with winner package. Award-winners are entitled to a series of winner package, such as: The CGD certificates, trophy and winner label, helping your award-winning product stand out from its counterparts; participation in the award-winning products' exhibition at the first Red Dot Design Museum in Xiamen, China with more exposure; inclusion in the Contemporary Good Design Award Yearbook and online exhibition on CGD website, showcasing your outstanding design to the clients and partners..... These benefits can enhance both the brand value and your personal value while giving a boost to your commercial and professional success.

请注意,获奖者权益为付费项目,您可通过申购获奖者权益包与增值权益以获得一系列权益,获奖者权益内容及申购方式请查看下一封邮件。  
Please note that the winner package is a paid program and you can subscribe to it and other upgraded benefits. With regard to the details of winner package and its procurement, please refer to the next email.

本次庆祝活动将于12月16日在中国厦门举行,红点奖机构创始人兼主席彼得·扎克教授博士将线上亮相并致辞,两位评审代表将亲临现场,与来自全球各地的获奖者们共襄盛举。我们期待您的莅临!

\*活动形式与时间将根据实际情况而定。  
The annual celebration will be held on December 16 in Xiamen, China, during which Prof. Dr. Peter Zec, Founder and CEO of Red Dot will deliver a speech online. Two representatives of the jury will also join the celebration with award winners from around the world on-site. We look forward to your presence!  
\*The format and time of the celebration are subject to the final arrangement and execution.

再次恭喜您斩获大奖!  
如您有任何疑问,请您随时联系我们!  
Once again, Congratulations!  
Should you have any questions, please don't hesitate to contact us!

当代好设计奖组委会  
2022年11月  
CGD Team  
November 2022

